
 Zápis ze zasedání školské rady Gymnázia Jana Keplera v Praze 6 5. 11. 2018 

 

Přítomni: 

j.h. Jiří Růžička – ředitel 

j.h. Ivana Landsingerová – pověřená řízením školy 

E. Kaslová – ekonom školy 

 

Členové školské rady: 

Zástupce rodičů: Michaela Schierová 

Zástupce studentů: Tereza-Marie Hájková 

Zástupci pedagogů: Ludmila Knappová, František Kučera 

Zástupci zřizovatele: Jan Zahradil 

 

Omluven: Eliška Kaplicky, zástupce zřizovatele 

 

Program: 

1) Předsedkyně ŠR přivítala všechny přítomné. 

2) Informace o očekávaných volbách do ŠR v souvislosti s jejím končícím funkčním obdobím. 

Zástupcům  zřizovatele byl prodloužen mandát na další tři roky, zástupci studentů i 

pedagogů budou voleni na jaře 2019. 

3) Školská rada byla informovaná o změnách ve vedení školy. J. Růžičkovi bylo prodlouženo 

funkční období (i na základě vyjádření ŠR z loňského roku) . Po dobu trvání jeho 

senátorského mandátu však přerušil výkon funkce ředitele školy a pověřil Ivanu 

Landsingerou jejím řízením.  

4) I. Landsingerová  představila Výroční zprávu GJK za školní rok 2017/18. Podrobněji se 

zmínila o  následujících  tématech: 

a) stále se prohlubuje péče o nadané studenty  

 dělení skupin na jazyky a matematiku 

široká paleta volitelných předmětů vedených učiteli i odbornými externisty 

zahraniční stáže a stipendia 

korespondenční studium - CTY  a další 

úspěchy v soutěžích všech druhů (první v Praze v programu Excelence) 

b) Rozsáhlá mimoškolní činnost patří k vlajkovým lodím GJK 

Diskusní fórum Keplerep, Symposion- třídenní vzdělávací a kulturní „festival“, 

Winchester Symposium 

c) Možnost nahrazení maturitní zkoušky z cizího jazyka certifikátem využilo již skoro 

83% studentů, 22 z nich dosáhlo nejvyšší úrovně C2 

d) Výsledky maturitních zkoušek ve společné části – procentní úspěšnost v testech i 

percentil ve srovnání s ostatními školami ukazuje na vysokou úroveň studia na GJK. 

Úspěšnost astudentů v přijímání na vysoké školy je téměř 100%, paltea VŠ, na které 

studenti nastupují, je široká 

e) Hospodaření školy v roce 2018 proběhlo bez ztrát, zisky byly převedeny do rezervního 

fondu, odkud se čerpá na doplnění školních sbírek 

 

   Rada Výroční zprávu jednomyslně schválila 

 

 

 Ludmila Knappová 

       Předseda Školské rady GJK 

 

 

V Praze, 5.11. 2018 


